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 پروژه خط ویژه اتوبوس تندور 
در مسیر پیشرفت

 معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج ضمن 
تشریح میزان پیشــرفت فیزیکی پروژه خط ویژه 
اتوبوس تندرو، گفــت: اتوبوس های تندرو یکی از 
کارآمدتریــن و موثرتریــن روش های حمل و نقل 
عمومی محســوب می شود. ایجاد ســاختارهای 
مناســب حمل و نقــل و ترغیب شــهروندان به 
اســتفاده از انواع روش های حمــل و نقل عمومی 
)ماننــد اتوبوس، مترو، تراموا و غیــره( به یکی از 
چالش های مهم مدیران شهری تبدیل شده است. 
در این راســتا در بین انواع سیســتم های حمل و 
نقل عمومی، ســامانه اتوبوس هــای تندرو یکی از 
کارآمدتریــن و موثرتریــن روش های حمل و نقل 
عمومی اســت که دارای مزایای فراوانی بوده و در 
اکثر کلان شــهرهای دنیا و از جملــه ایران مورد 
استفاده قرار می گیرد.معاون حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری کرج با تاکید بر اینکه در شرایط کنونی 
و با توجه وضعیت ترافیکی معابر ضرورت احداث و 
راه اندازی خط ویژه اتوبوس تندرو در خیابان شهید 
بهشــتی و بلوار شــهید چمران احساس می شد، 
اظهار کرد: این پروژه به طول تقریبی ۳۰ کیلومتر 
از میدان حصارک آغاز و تا پل فردیس)پایانه شهید 
ســلطانی( ادامه دارد.فرزین فرشاد ضمن تشریح 
اقدامات انجام گرفته و میزان پیشرفت فیزیکی این 
طرح، اظهار کرد: عملیات اجرایی پروژه خط ویژه 
اتوبوس تندرو مهرماه ســال جاری آغاز و تا کنون 
بیــش از یک و نیم کیلومتر جدول گذاری و بیش 
از ۵۰۰ متر مربع کف پوش اجرا شده است. وی در 
ادامــه حجم عملیات خاکبرداری و تخریب صورت 
گرفته در مســیر اجرای طــرح مذکور را ۲ هزار و 
۵۰۰ متــر مکعب عنوان کــرد و گفت: حجم بتن 
ریزی و خاکریزی در راســتای اجرای این پروژه به 
ترتیب ۴۰۰ و ۵۰۰ متر مکعب بوده است. به گفته 
این مســئول در حال حاضر عملیات اجرایی پروژه 
مسیر ویژه اتوبوس تندرو در پایانه حصارک« ضلع 
جنوب«، ایســتگاه آقا رضایی، ضلع شرقی تقاطع 
گلشــهر – بهشتی، ایســتگاه میانجاده و ایستگاه 

دهقان ویلا در حال انجام است.

مدیر شرکت پخش ملی فرآورده های نفتی 
منطقه کرمانشاه خبر داد؛

بازگشت 109 جایگاه سوخت در 
کرمانشاه به مدار عرضه توزیع بنزین

 مدیر شــرکت پخــش ملی فرآورده هــای نفتی 
منطقه کرمانشاه از بازگشت ۱۰۹ جایگاه سوخت 
در کرمانشاه به مدار عرضه توزیع بنزین خبر داد.

پیمان بهرامی از آخرین وضعیت جایگاه های عرضه 
سوخت در استان کرمانشاه خبر داد و اظهار کرد: 
با تلاش های انجام شــده تاکنون از ۱۳۱ جایگاه 
عرضه بنزین در استان کرمانشاه تعداد ۱۰۹ باب با 
رفع نقص مجدداً وارد مدار توزیع شدند. وی افزود: 
در پی اختلالات پیش آمده در ســامانه هوشمند 
توزیع ســوخت در کشور با تلاش کارشناسان هم 
اکنون تا حد زیــادی از جایگاه ها به حالت عادی 

خود بازگشته و توزیع سوخت را از سر گرفته اند.
مدیر شرکت پخش ملی فرآورده های نفتی منطقه 
کرمانشــاه به رفع نقص در سایر پمپ های بنزین 
تاکیــد و تصریح کرد: بر اســاس سرکشــی ها و 
اطلاعات به دســت آمده در سراسر استان تاکنون 
گزارشــی مبنی بر کمبود بنزین، افزایش قیمت و 
تجمــع رخ نداده و بــه زودی تمامی جایگاه های 
ســوخت عرضه ۱۰۰ درصدی بنزیــن را خواهند 

داش

7 هزار دانش آموز در 30 مدرسه 
منطقه 19 از آموزش خطرات موتور 

سواری نا ایمن مطلع شدند
 شهردار منطقه ۱۹ گفت: 7 هزار دانش آموز پسر 
در ۳۰ مدرســه این منطقــه از آموزش رفتارهای 
صحیح و خطرات موتور ســواری نا ایمن در قالب 

نمایش های تعاملی تلنگر بهره مند شدند.
به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه ۱۹، 
تورج فرهادی گفت: در قالب نمایش های تعاملی 
تلنگر، رفتارهای صحیح و خطرات موتور ســواری 
نا ایمن ویژه دانش آموزان پســر دوره متوسط به 
مدت ۱۵ روز در ۳۰ مدرســه به صورت طنز برای 

تاثیر گذاری بیشتر آموزش داده شد.
وی با اشــاره به آمار بالای تصادفات موتور در این 
منطقه افزود: در همین راستا معاونت حمل و نقل 
و ترافیک منطقه با مشارکت واحد آموزش سازمان 
حمل و نقل ترافیک شهرداری تهران این نمایش 
ها را بــا محوریت رفتارهای صحیــح و ناصحیح 

موتورسواری طراحی و در مدارس اجرا کرد.
فرهادی اظهار کرد: در نمایش های تعاملی تلنگر، 
مربی آموزش بوســتان ترافیک بــه بیان خطرات 
جانی و مالی موتور ســواری نا ایمن، الزام استفاده 
از کلاه ایمنــی، اخذگواهی نامه رانندگی با موتور 
و کســب مهارت هــای لازم در این خصوص و ... 

مطالبی را بیان کرد.
همچنین تخلفات راکب موتور ســوار و مشکلات 
ناشــی از عدم رعایــت قوانین و مقــررات، قانون 
شــکنی و عواقب آن، خطرات و تهدیدهای ناشی 
نداشتن گواهی نامه مربوط به موتورسواری، عدم 
استفاده از تجهیزات ایمن ) کلاه ایمنی(، حرکت 
های نمایشی ناشی از هیجانات گروه سنی مربوطه 
با حضور پلیس راهور برای دانش آموزان به صورت 
میدانی تشریح شــد.به گفته این مسئول آموزش 
های ترافیکی در قالب نمایش در مدارس دخترانه 

مقطع متوسطه نیز آغاز شده است.

خبر

حضور همراه اول با معرفی راهکارهای 
هوشمندسازی در نمایشگاه بین المللی 

لجستیک 2023 
 همراه اول با محوریت »راهکارهای هوشمندســازی 
صنعــت حمل ونقل« و مجموعه ای از ســرویس های 

دیجیتال، به نمایشگاه حمل ونقل و لجستیک رفت. 
به گزارش اداره کل ارتباطات شــرکت ارتباطات سیار 
ایران، همراه اول به عنوان نخستین و بزرگترین اپراتور 
تلفن همراه کشــور و یکی از ارکان اصلی توانمندساز 
اکوسیستم دیجیتال، به هفتمین نمایشگاه بین المللی 
حمل و نقل، لجســتیک و صنایع وابسته رفت که از 
امروز دوشــنبه ۲7 تا ۲۹ آذر ۱۴۰۲ در مصلای امام 

خمینی)ره( تهران برگزار می شود.
 اپراتــور اول تلفن همراه کشــور بــا تمرکز بر مقوله 
»طراحی و توسعه راهکارهای هوشمندسازی صنعت 
لجســتیک« و هدف »معرفی آخرین دستاوردها« در 
این نمایشگاه حضور دارد و سرویس ها و پلتفرم های 

دیجیتال بومی خود را ارائه می کند.
 پلتفرم »خودروی متصل«، ســرویس »مانیتورینگ 
کانتینری« و اپلیکیشن »میاره« از جمله راهکارهای 
های تخصصی اســت که در غرفــه همراه اول معرفی 
شــده و بخش عمــده زون مأموریت های ســازمانی 
مرتبط بــا حوزه حمل و نقل و لجســتیک و تحویل 

مرسوله را به خود اختصاص داده اند.
 بخش دیگر غرفه اپراتور اول تلفن همراه کشــور نیز 
به ارائه خدمات ســازمانی اختصاصی این اپراتور می 
پردازد. از جمله ســرویس های جدید همراه اول می 
توان به سرویس بیسیم سازمانی آواک اشاره کرد که 
امکان برقــراری ارتباطات صوتی و تصویری در لحظه 

دوطرفه را برای فعالان این صنعت فراهم می کند.
 امروزه تقریبا تمامی صنایع تولیدی، تجاری و خدماتی 
به زیرساخت های لجستیکی و زنجیره تامین وابسته 
هستند، درصد بالایی از قیمت تمام شده محصولات و 
خدمات شــان به هزینه های نگهداری، حمل و نقل و 
زنجیره تامین گره خورده است که بهینه سازی متغیر 
های هزینه، زمان و کیفیت بیشترین تاثیر را در تامین 

به موقع، ارزان و دقیق محصولات و خدمات دارند.
 لذا بــا توجه به اینکه صنعت حمــل و نقل به دلیل 
داشــتن نقش زیربنایی، تاثیر فراوانی بر فرآیند رشد 
اقتصادی کشور دارد، همراه اول در راستای مأموریت 
خود، به سمت ســرمایه گذاری و توسعه راهکارهای 
دیجیتال و هوشمندسازی در صنایع مختلف از جمله 

لجستیک رفته است.
 گفتنی است همراه اول از مدیران و صاحبان کسب و 
کار برای بازدید از غرفه خود و آشنایی با محصولات و 
خدمات دیجیتال ارائه شده در این رویداد که با حضور 
و مشــارکت شــرکت های دانش بنیان و نمایندگان 

خارجی در حال برگزاری است، دعوت کرده است.

قدردانی رئیس کمیته امداد امام 
خمینی)ره( از بانک صادرات ایران

 رئیــس کمیتــه امداد امــام خمینی)ره( با ارســال 
لــوح سپاســی از زحمــات و تلاش هــای مدیران و 
کارکنان بانک صــادرات ایران در یاری رســاندن به 
اقشــار آســیب پذیر جامعه  قدردانی کرد.به گزارش 
روابط عمومــی بانک صــادرات ایران، ســیدمرتضی 
بختیاری در این لوح سپاس خطاب به محسن سیفی، 
مدیرعامل بانک صــادرات ایران، از عملکرد این بانک 
در پرداخت تســهیلات ودیعه مسکن به نیازمندان و 
مددجویان مــورد حمایت کمیته امداد قدردانی کرد. 
بانک صادرات ایران در هشــت ماه ابتدای سال جاری 
بیش از ۳8۰۰ فقره وام قرض الحســنه ودیعه مسکن 
به مددجویان تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی 
)ره( به ارزش بیــش از ۱8۰۰ میلیارد ریال پرداخت 
کرده است. همچنین بیش از ۱۴۰۰ نفر از مددجویان 
تحت پوشش سازمان بهزیســتی در این مدت از وام 
قرض الحسنه ودیعه مسکن این بانک برخوردار شدند.

این بانــک همچنین با هدف کمک بــه اجرای طرح 
جوانی جمعیت و حمایت از خانواده ها، در هشــت ماه 
ابتدای ســال ۱۴۰۲ بیش از ۱۲۵۴ میلیارد ریال وام 
قرض الحســنه ودیعه مسکن فرزند سوم به متقاضیان 
پرداخت کرد. بر اســاس آمارهای بانک مرکزی، بانک 
صادرات ایران در این مــدت رتبه برتر را در پرداخت 
این وام و حمایت از خانواده های فاقد مســکن داشته 

است.
در بخشی از این لوح سپاس آمده است:

»....پرداخت تســهیلات ودیعه مســکن به نیازمندان 
و مددجویــان معزز مورد حمایت کمیتــه امداد امام 
خمینی)ره(، یکی از اهداف اصلی و حائز اهمیت برای 
یاری رســاندن به اقشار آســیب پذیر جامعه و مرتفع 
کردن بخشــی از مشــکلات این ولی نعمتان انقلاب 
اسلامی بر اســاس شــاخص هایی همچون ۳ دهک 
پایین درآمدی، زنان سرپرســت خانوار، سالمندان و... 
است و پیگیری های به عمل آمده و میزان بهره مندی 
جامعه هدف این نهاد از تســهیلات موصوف، نشان از 
همت والای آن برادر گرامی دارد و به مصداق حدیث 
شــریف »من لم یشــکر المنعم مــن المخلوقین لم 
یشکرا... عزوجل« از تلاش های خیرخواهانه، خالصانه و 
مجدانه جناب عالی و تماهی همکاران خدوم آن بانک 
در سراسر کشور قدردانی و تشکر می کنم. امید است 
خداوند رئوف ما را مشــمول احسان خویش ساخته و 

توفیق مان در خدمت به عیال ا... را مستدام بدارد«.

خبر

رئیس ســازمان ســیما منظر و فضای سبز 
شــهرداری کرمانشــاه از انجام آماربرداری 
درختــان شــهری کرمانشــاه با سیســتم 

جی.آی.اس خبر داد
کامجو غلامی اظهار کرد: سال ها قبل پلاک 
کوبی درختان شــهر کرمانشــاه به صورت 
ســنتی و آلومینیومی انجام شد که پس از 
مدتی اغلب پلاک ها به سرقت رفت و همین 
موضوع باعث شــد اطلاعات مربوط به هر 
اصله درخت هم از دســترس خارج شــود. 
وی با اشــاره به اینکه هم اکنون روش های 
اطلاعات  جمــع آوری  بــرای  جدیدتــری 
درختــان وجود دارد، گفــت: طبق آخرین 
تصمیمات اخذ شــده و با تاکید شــهردار 
کرمانشاه قرار اســت شناسنامه درختان به 
روش جی. آی. اس تهیه شود. وی افزود: در 
صورت پیشرفت به موقع برنامه ریزی های، 
کار در بــازه زمانی یازده ماهه و توســط ۲ 

شرکت اجرا می شود.
رئیس ســازمان ســیما منظر و فضای سبز 
شــهری شهرداری کرمانشــاه تصریح کرد: 
اعتبــار اجرای ایــن طــرح در مرحله اول 
حداقل ســه میلیارد تومان است و در روش 
جــی. آی. اس اطلاعات مربوط به درختان 
توســط عکس برداری های هوایی و فعالیت 
میدانــی نیروها جمع آوری می شــود. وی 
گفت: برای حفظ و احیای فضای ســبز به 
ویــژه جلوگیری از قطع درختــان در کنار 
اقدامات شــهرداری نیازمند همکاری مردم 
نیز هســتیم چرا که دیده می شود برخی از 
آپارتمان ســازها برای اینکه نمای ساخت و 
سازشــان بهتر دیده شــود اقدام به از بین 

بردن درختان مقابل آپارتمان می کنند.

غلامی عنــوان کرد: برخی از شــرکت ها و 
یا مغــازه داران نیز گاهی بــه خاطر نصب 
تابلوهای تبلیغاتی موجب قطع و یا آســیب 
به درختان می شوند که این موضوع ناراحت 

کننده است. 
وی تشــریح کرد: درختان فواید بســیاری 
برای محیط زیست دارند و قطع هر درخت 
و یــا از بین رفتن آن به معنی آســیب به 

انسان و محل زندگی او است.
غلامی با اشــاره بــه اینکه در شــهرداری 
کمیســیونی بــا عنوان حفظ و گســترش 

فضای سبز وجود دارد گفت: حفظ درختان 
و جلوگیری از قطع بی دلیل آن ها و صدور 
مجوز برای قطــع درختانی که خطر جانی 
یا مالی به دنبــال دارند از فعالیت های این 
کمیسیون اســت. وی عنوان کرد: هر چند 
زمانی که درختی به علت حادثه ساز بودن 
قطع شود شــهرداری همان منطقه موظف 

است چندین اصله درخت را غرس کند.
این مقام مسئول ادامه داد: مساحت فضای 
سبز شهر کرمانشــاه حدود یک هزار و ۶۶ 
هکتار اســت و چندین پــارک در مناطق 

هشــت گانــه در حال احداث اســت که با 
بهره بــرداری از آن هــا میزان فضای ســبز 
افزایــش می یابد. وی در خصوص ســرانه 
فضای ســبز اضافه کرد: اســتاندارد سرانه 
در هر شــهری متفاوت است به گونه ای که 
هر چه آلودگی هوا بیشــتر باشد سرانه هم 

بیشتر خواهد بود.
غلامی با بیان اینکه هم اکنون سرانه فضای 
سبز در کرمانشــاه ۱۰ متر و ۵۵ سانتیمتر 
مربع اســت، گفت: ســرانه تا پایان سال به 

یازده متر مربع می رسد.

 رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهر کرمانشاه خبر داد؛ 

انجام آماربرداری درختان شهری کرمانشاه با سیستم جی.آی.اس

همدلی|  شــهردار منطقه۲ گفت: براســاس طرح تحول 
۲۰گانــه خدمت ، با هــدف استانداردســازی معابر، بهبود 
عبور و مرور، افزایش رفاه شــهروندان و ایجاد نظم بصری، 

پیاده روهای شهری ساماندهی می شود.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۲،مهدی صالحی 
با بیان اینکه پیاده روهای شــهر می تواند نقش اساســی در 
ارتقاء و تســهیل عبــور و مرور شــهروندان ایفا کندگفت: 
بهسازی کالبدی شهری یکی از برنامه های طرح تحول ۲۰ 
گانه خدمت است و در همین راستا استاندارد سازی و اصلاح 

معابر مورد بررسی و اولویت بندی قرار گرفت.
وی بــا بیــان اینکه پیاده روهــای در حال اجرا بر اســاس 
استانداردها و مطابق با اصول حفاظت و ایمنی، مناسب سازی 
و برای کلیه اقشار به ویژه کم توانان و سالمندان قابل استفاده 
خواهد بود، عنوان کرد: طبق مصوبه ســتاد مناسب سازی 
فضای شــهری، ساختمان ها و بوســتان ها، ایستگاه های 
اتوبــوس و ... که در مجاورت با معابر انتخاب شــده جهت 

مناسب سازی قرار دارند. 
شهردار منطقه ۲ با اشــاره به وجود بیش از یک میلیون و 
7۰۰هزار مترمربع پیاده رو در این منطقه گفت: مناســب 

ســازی پیاده روها از سال های گذشــته آغاز شده است و 
در برنامه ســال جاری، ۱۶ محور بــه طول ۳۰ کیلومتر در 
دســتور کار قرار گرفته و در حال حاضر با اجرای عملیات 
عمرانی و رفع اختلاف ســطح، تردد بــرای افراد توان یاب 
در۲۴ کیلومتراز معابر تســهیل و همچنین جهت استفاده 

نابینا و کم بینایان نیز مسیر بساوایی احداث شد.
وی افــزود: افراد توان یاب نیز باید به فرصت های برابر برای 
امکانات شهری دسترسی داشــته باشند، درهمین راستا با 
اقدامات اجرایی ۱۲ بوســتان برای این افــراد بطور کامل 

مناســب سازی شده است و یک بوستان نیز در دست اقدام 
و بوستانهای دیگر نیز در برنامه ها ی آتی قرار دارد.

شــهردار منطقه ۲ با اشــاره به تکمیل اقدامات اجرایی در 
استاندارد سازی بوســتان ها برای افراد کم توان جسمی و 
حرکتی گفت: تجهیز بوســتانها به ست ورزشی مخصوص 
افراد توان یاب، مناســب سازی سرویس بهداشتی عمومی، 
نصــب آبخوری دوترازه مخصوص معلولیــن و افراد عادی، 
نصب وســایل بــازی و نیمکت های مخصــوص با طراحی 
منحصر به فرد و همچنین اســتاندارد سازی معابر از جمله 
اقداماتی است که در راســتای مناسب سازی بوستان اجرا 

شد.
شــهردار منطقه ۲ با اشــاره به اینکه طرح مناسب ســازی 
ایستگاه های اتوبوس منطقه آغاز شده است، گفت: با اجرای 
این طرح ورودی ایستگاه های اتوبوس همسطح سازی شده 
و دسترســی معلولان، جانبازان و ســالمندان به این نقاط 

تسهیل می شود.
وی افزود: در حال حاضر این طرح در ایستگاه های اتوبوس 
فیــدر پــل مدیریت اجرایی و این ایســتگاه هــا با رعایت 

استانداردهای لازم مناسب سازی شدند

با اجرای طرح تحول بیست گانه خدمت؛

معابر منطقه 2 شهر تهران استاندارد سازی می شود

رئیس اتــاق بازرگانــی، صنایــع، معادن و 
کشاورزی فارس از رشد ۳۵ درصدی میزان 
صادرات این استان از سال 8۵ تاکنون خبر 
داد و گفت: این رقم، عدد قابل قبولی اســت 
و جزو شاخص های مثبت استان فارس است. 
محمدصادق حمیدیان ،  در هفتمین جلسه 
کارگروه توسعه صادرات استان که با حضور 
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توســعه 
منطقه ای وزارت کشــور برگزار شد، گفت: 
علی رغم تمام دست اندازهایی که در سطح 
کشــور برای دریافت کارت بازرگانی ایجاد 
شده اســت، در یک نگاه بلند مدت میزان 
صادرات استان فارس ازســال 8۵ تاکنون 
با رشــد ســالانه ۳۵ درصدی مواجه شده 
اســت که در میان اعداد غیــر قابل توجیه 
اقتصــادی، عدد قابل قبولی اســت و جزو 
شاخص های مثبت استان فارس است. وی 
بیــان کرد: این در حالی اســت که ۵ طرح 
بزرگ تولیدی و صنعتی در استان در حال 
انجام اســت که اگر هرچه زودتر تکمیل و 
به بهره برداری برسد، میزان صادرات استان 
فــارس در یک دوره ۱8 تا ۲۴ ماهه به عدد 

۵ میلیارد دلار خواهد رسید.

حمیدیان افزود: در حال حاضر درخواســت 
بیش از یک سوم کارت های بازرگانی استان 
فــارس در فرآیند اداری تمدیــد یا صدور 
معطل مانده است که اگر تفویض اختیارها 
بــه اســتان ها انجام شــود، ضمــن اینکه 
بایــد اهلیت دریافت کننــدگان کارت ها در 
اســتان ها تشخیص داده شود شاهد تسریع 
در رونــد صدور کارت های بازرگانی و انجام 

امور تجارت بین الملل خواهیم بود.
وی بــا ابــراز گلایــه از تصمیم های کلان 

کشــور در بخش صــادرات کشــور اضافه 
کرد: متأســفانه تصمیم های خلق الساعه و 
یک شــبه بخش تجارت خارجی کشــور را 
با مشکلات بی شــماری مواجه می کند که 
ضــرر آن را تاجر، بازرگان و تولیدکنندگان 

ما می دهند.
رئیس اتاق بازرگانی فارس ادامه داد: ما در 
بخش تولید و صادرات کشــور شاهد تعداد 
زیاد نامه و بخشنامه هایی هستیم که بدون 
اطلاع قبلی و یک شبه با بهانه های مختلف 

تصمیم می گیرنــد صادرات برخی از کالاها 
را ممنوع کنند که انتظار ما این اســت که 
دروازه صادرات و واردات کشــور در اختیار 
ســازمان توســعه تجارت باشــد زیرا این 
سازمان مصوبات شــورای عالی صادرات را 
نیز ابــلاغ می کنند و اگر قرار بر ممنوعیتی 
باشــد، همانطور که قانون نیز تسریع کرده 
در یک فرجه زمانی ۱۵ روزه قبل از تصویب 
اعلام شــود تــا صادرکننده ما مشــمول 

خسارت های کلان نشود.
وی در بخــش دیگری از ســخنان خود با 
اشــاره به برخی از مصوبات ملی شــورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان 
فــارس گفت: بســیاری از مصوبــات ما در 
شورای گفت وگوی استان از جمله رسیدگی 
و جایگــذاری واردات کالاهــای مورد نیاز 
کشور با ثبت ســفارش های قبلی، پذیرش 
مجوز و یــا پروانه بهره بــرداری واحدهای 
تولیدی به عنوان مدرک ضمانت در مباحث 
تخصیــص ارزی، تعییــن تکلیــف قانونی 
صادرکنندگان بر ســطح ارزش صادرات در 
ســامانه مودیان در کشــور تایید و به سایر 

استان ابلاغ شده است.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی فارس خبر داد؛

رشد ۳۵ درصدی صادرات در فارس

شهردار منطقه ۲ گفت: شهرداران مدارس به عنوان 
ســفیران افتخاری، طرح من شهردارم را  در مدارس 

اطلاع رسانی می کنند.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۲،مهدی 
صالحی، شــهردار منطقه با بیــان این مطلب گفت: 
ســفیران طرح من شــهردارم  با اســتقرار در مراکز 
اداری ،تجاری، میادین اصلی، پایانه ها، ایستگاه های 

مترو، بوســتان هــا، میادین میوه و تره بــار، مراکز 
اداری، مســاجد، مدارس  به اطلاع رسانی اهداف و 

نحوه مشارکت در این پویش می پردازند .
وی با اشــاره به اینکه  شــهرداران مــدارس نیز به 
عنوان سفیران افتخاری به همراهی مدیریت شهری 
آمده اند،گفت: شــهرداران مدارس با اعتقاد بر شعار  
»تعهد، مشــارکت و مسئولیت پذیری « دراین طرح 

نیز مشارکت خود را با اطلاع رسانی در مدارس آغاز 
کرده اند.

صالحی افزود: در تداوم این اقدام ، با هماهنگی نواحی 
۹ گانه و حضور ســفیران طرح در مــدارس ،دانش 
آموزان به عنوان آینده ســازان شهر به مشارکت در 
مدیریت و اجرای طرح های شهری و ایده پردازی در 

پویش من شهردارم  تشویق می شوند.

شهرداران مدارس  منطقه2 سفیر افتخاری طرح من شهردارم شدند


